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TECHNICAL DATA SHEET

A ERO -7
FOAM CLEANER FOR WINDOWS AND MIRRORS

DESCRIPTION

It is formulated for use in food industries, restaurants, bars, hotels, hospitals, schools and other service establishments.
AERO -7 is specially formulated for cleaning polished surfaces such as windows, mirrors, windshields, glass computer screens and
other glass surfaces. Leaves no streaks and has a fresh fragrance.

DIRECTIONS FOR USE

Shake well before each use. Will not spray when cold. Remove protective cap, hold dispenser upright. Point valve opening toward
window or glass to be sprayed, holding about 20 to 30 cm away. Press button, spray a fine mist and wipe clean. For best resultat,
polish with a lint-free, cotton cloth. Avoid contamination of food. All surfaces subject to food contact must be rinsed with potable
water before reuse.

INGREDIENTS

Water, 2-butoxyethanol, ethyl alcohol and liquefied petroleum gas.

SPECIFICATIONS REGULATIONS AVAILABLE SIZES

- Appearance : Aerosol - WHMIS : - 12*(539 g/19 oz) code # 070712
- Color : Colorless - TDG : UN1950, AEROSOLS,
- Odor : None non-flammable, Class 2.2
- Concentrated pH / 1% : 9.1 - 10.1 / 8.5 - 9.5 PG: Not applicable
- Density 25 °C (kg/L) : 0.96 - 0.98
- Active material (%) : 7 - 25

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

W ARNING.Contains gas under pressure; may explode if heated. Wash hands after handling. Observe good industrial hygiene
practices. Get medical advice/attention if you feel unwell.
For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk
in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the
product for more details.
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FICHE TECHNIQUE

A ERO -7
NETTOYANT-MOUSSE POUR VITRES ET MIROIRS

Il est formulé pour les industries alimentaires, restaurants, bars, hôtels, hôpitaux, écoles et autres établissements de service.
AERO -7 est spécialement conçu pour le nettoyage des surfaces polies telles que fenêtres, miroirs, vitres d’automobile, écrans
d’ordinateurs et autres surfaces en verre. Il ne laisse pas des traces et dégage une odeur fraîche.

Bien agiter avant chaque usage. Ne pas vaporiser quand le produit est froid. Enlever le bouchon et tenir le contenant verticalement.
Pointer l’ouverture de la valve vers la fenêtre ou la vitre à environ 20 à 30 cm. Presser le bouton, vaporiser et essuyer. Pour obtenir
de meilleurs résultats, lustrer avec un chiffon de coton non pelucheux.
Éviter la contamination des aliments. Toutes les surfaces entrant en contact avec les aliments doivent être rincées avec de l'eau
potable avant d'être réutilisées.

Eau, 2-butoxyéthanol, alcool éthylique, gaz de pétrole liquéfié.

- Apparence : Aérosol - SIMDUT : - 12*(539 g/19 oz) code # 070712
- Couleur : Incolore - TMD : UN1950, AÉROSOLS,
- Odeur : Aucune non inflammables,
- pH concentré / 1% : 9.1 - 10.1 / 8.5 - 9.5 Classe 2.2, GE : Sans objet
- Densité à 25 °C (kg/L) : 0.96 - 0.98
- Matière active (%) : 7 - 25

ATTENTIO N.Contient un gaz sous pression; peut exploser sous l'effet de la chaleur. Se laver les mains après l'usage. Observer
de bonnes pratiques d'hygiène industrielle. Consulter un médecin en cas de malaise.
Pour plus d’informations, consulter la fiche de données de sécurité.

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de
l’utilisation de ce produit. L’utilisateur reconnaît les risques reliés à l’usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les
mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l’étiquette du produit pour plus de détails.
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